
Protokoll fra møte i styret for Sør-Østerdal interkommunalt politisk råd (SØIPR) 
 
Sted: Teams 
 
Tid: Torsdag 13. april kl 09.00-11.30 
 
Deltakere 

Elverum 

Ordfører Lillian Skjærvik  

Engerdal 

Ordfører Line Storsnes 

Kommunedirektør Geir Sverdrup 

Stor-Elvdal 

Varaordfører Ane Eriksen Hamilton  

Våler 

Ordfører May-Liss Sæterdalen 

Kommunedirektører Anniken Baksjøberget 

Trysil 

Varaordfører Stine Akre 

Kommunedirektør Jan Sævig 

Åmot 

Ordfører Ole Erik Hørstad 

Kommunedirektør Stein Halvorsen 

Innlandet fylkeskommune 

Anne Thoresen Fylkestinget 

Erlend Myking, Innlandet fylkeskommune 

Inviterte 

Prosjektleder Siw M. Niva Energi- og klima i S-Ø  

Fylkessjef Tore Gregersen IFK 

Rådgiver Tom Sagen IFK 

SØIPR 

Daglig leder Terje Røe 

Rådgiver Hilde K. Hansen 

 
Forfall: 

Kommunedirektør Kristian Trengereid Elverum Kommune 

Ordfører Even Moen Stor-Elvdal Kommune 

Ordfører Erik Sletten Trysil Kommune 

Kommunedirektør Inger Lise Dyrstad Stor-Elvdal Kommune 

Rune Øygarden Fylkestinget 

Hanne Finstad Fylkesadministrasjonen 

 
 
 
 
 



 
Orienteringer 
Kl. 09.00-10.00 Energi og klima i Sør-Østerdal v/prosjektleder Siw M. Niva 
 
Innspill: 
• Det er en vei å gå før dette arbeidet er forankret i egen organisasjon. 

• God tilbakemelding til prosjektleder om at presentasjonen var konkret og forståelig – veldig viktig. 

• Kommunene trenger hjelp til å få konkretisert klimabudsjett/klimaregnskap. 

• Bidra med kompetanseheving i kommunene. 

• Klima har mye større fokus nå enn tidligere. Når det gjelder klimautslipp i egen region, så har vi mye 

mer å gå på (gj. blant annet landbruk). 

• Skogen er fortsatt viktig å synliggjøre i klimaregnskapet. 

• Tilbakemelding fra prosjektleder er å utarbeide et årshjul, der vi får synliggjort hva som skal gjøres i 

fellesskap og de individuelle behovene. 

Kl. 10.00-10.45 Skoleresultater i VGO v/fylkessjef Tore Gregersen og rådgiver Tom Sagen. 
 
Innspill: 
• Bekymret over de store forskjellene i skoleresultater mellom gutter og jenter. 

• Det er ikke bare et Innlandsfenom 

Det ble dessverre ikke tid til flere innspill. 
 
  
SAKSBEHANDLING  
 
SAK 20/23 GODKJENNING AV INNKALLING OG SAKSLISTE 
 
Vedtak:  
Innkalling og saksliste ble godkjent. 
 
Behandling: 
Det var ingen kommentarer til innkalling og saksliste 
 
 
SAK 21/23 GODKJENNING AV PROTOKOLL FRA MØTE I STYRET I SØIPR 16. MARS 
 
Vedtak:  
Protokoll fra møte i styret i SØIPR 16. mars 2023 ble godkjent. 
 
Behandling: 
Det var ingen kommentarer til protokollen 
 
 
SAK 22/23 ÅRSREGNSKAP 2022 FOR SØIPR 
 
Vedtak: 
Årsregnskapet for 2022 for SØIPIR ble enstemmig godkjent, og mindreforbruket på kr 2.676.281  



føres tilbake til disposisjonsfondet. 
 
Behandling: 
Hovedtallene for årsregnskapet 2022 for 2022 ble gjennomgått, og regnskapet gir et resultat 
på et mindreforbruk på kr 2.676.281. Regnskapet legges fram til behandling i møte i 
representantskapet 20.04.23. 
 
 
SAK 23/23 ÅRSRAPPORT 2022 FOR SØIPR  
 
Vedtak: 
Årsrapport 2022 for SØIPR ble enstemmig godkjent. 
 
Behandling: 
Regionrådgiver, Terje Røe orienterte om aktiviteten i SØIPR i 2022.  
 
 
SAK 24/23 STYRINGSGRUPPE REGIONALT SAMARBEID FOR KLIMA OG ENERGI I SØR- 

ØSTERDALEN  
 

Vedtak: 
Kommunedirektørene i hver av kommunene velges som medlemmer til styringsgruppa, eller 
den som kommunedirektøren delegerer sin myndighet til. 
 
Behandling: 
Det var ingen kommentarer til saken. 
 
 
SAK 25/23 ORIENTERINGER FRA MØTER I RÅD/UTVALG 
 
Behandling: 
Det var ingen nye orientereringer fra møter i råd/utvalg.  
 
 
SAK 26/23 DIALOG MED INNLANDET FYLKESKOMMUNE 
 
Det ble ingen generell informasjon fra Innlandet fylkeskommune denne gangen, men Erlend  
Myking redegjorde for samferdselssaker: 
 

• NTP 

• Sende inn nye innspill til Samferdsel innen 5. mai 

• Fylkestinget vil behandle saken i juni. 

Det er planlagt et møte i Trysil 31. mai for hovedutvalget for samferdsel, og alle ordførere i 
regionen er invitert. Sett av datoen. 
 
Presentasjonen fra fylkeskommunen vil følge med protokollen. 
 



 
SAK 27/23 EVENTUELT 
 
Lillian Skjærvik foreslo at ordførere og kommunedirektører møtes i et lunsj til lunsjmøte før 
sommerferien for å evaluere Strategi- og Handlingsplan for SØIPR 2022 – 2024. Tiltaket 
støttes av møtet og daglig leder arrangerer samlingen. 
 
 
 

 
 

Dette dokumentet er elektronisk godkjent og sendes uten signatur. 
 


